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Miroslav Petr: Tohle ještě nikdo neřekl naplno!
infokuryr.cz/n/2024/10/04/miroslav-petr-tohle-jeste-nikdo-nerekl-naplno

To, co v EU uviděl hned v první dny nový slovenský
europoslanec, to neřekla ani Kateřina Konečná, ani Vidlák. Víte,
o čem se v EP skutečně jedná?

 „Co děláme v organizaci, která je neschopná ochránit zájmy
svých vlastních členů? Je to pakárna, je tam 720 lidí, ze kterých
se asi 500 zajímá o činnost parlamentu. Zbývajících 200 ani
nechodí na hlasování. Z těchto 500 lidí je asi 400
extrémistických sluníčkářů, progresivistů a rusofobů. První věc,
kterou jsme projednávali, byla rezoluce proti Rusku. Pojďme s
ním vést válku, musíme jej zničit.

Vždy hlasujeme proti těmto hloupostem. Tam je tak šílená válečná
hysterie, že už začínám rozumět té atmosféře před osmdesáti lety v
Německu, když šli napadnout Rusko. To je jako za Hitlera. Oni jsou
imperialističtí, rasističtí vůči Rusku, čili fašisté. EP je tak mocensky
bezvýznamný, že nemá ani legislativní pravomoc, v podstatě je trpná
instituce. Do rezolucí dají- používejme západní zbraně dlouhého
doletu, abychom útočili na ruské území, aby to udělal americký
prezident- mravenec křičí na slona.

Jsou to loutky v rukou technokratů, úředníci, kteří jsou tam přes třicet
let, s platem třicet tisíc euro. Ti rozhodují o všem. Je to doslova
neoliberální technokrati, co dnes vládne v EU. EP je jen fíkový list,
aby se tu předstírala jakási demokracie. Tuto instituci můžeme klidně
zrušit, nic by se nestalo. Pokud někdo krade či korumpuje, nevadí.
Nixon o jednom diktátorovi řekl- v Panamě, je to sice bastard, ale
přesto náš bastard. Je pro ně důležité, sloužíte-li bankám,
korporacím, zbrojovkám a vedete válku proti Rusku a Džihádu, proti
vlastencům, levicovým silám, tak můžete krást a zabíjet zcela
beztrestně.
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V kanceláři EP se můžete dívat na porno. Když někdo vstoupí a vy
to porno nevypnete, tak jez toho harashment. Týká se to i dětského
porna, protože i takoví tam jsou. Lidé mačkají knoflíky za světovou
válku, říkají nesmysly o čokoládových koláčcích a pornu. Musíme
tam poslouchat i takové nesmysly. A toto se financuje z evropských
peněz a tváříme se, že tohle je demokracie. Místo diskuse o
sociálních a ekonomických problémech všech zemí EU se diskutuje
o Venezuele, Bangladéši, Tunisku a afgánských ženách. Řeší se
lidská práva v ostatních zemích, jen ne v zemích EU. Co se staráte o
Rusko, Čínu atd.? Netanjahu vyvraždil 40 tisíc lidí, z toho většinu
žen a dětí. Ta genocida je v pořádku. Žádná rezoluce ani sankce
proti Izraeli. Kde je ta pomoc Palestině a Gaze? Podle stejného
metru byste dávno posílali zbraně do Gazy sankcionovali Izrael.“

Salvador v době covidu místo vakcín vláda doporučovala vitamin D,
zdravou stravu a pohyb. Je to další země, odmítající Pakt
budoucnosti.

Debil Gates jako zastánce depopulace považuje pandemii za
vhodnější prostředek, protože po válce by planeta nebyla
obyvatelná. Přesto ještě není rozhodnutý, zda investovat do zbrojení
nebo očkování. Patří mezi sedmnáct obžalovaných u soudu v
Nizozemsku. Málo se ví, že tento soud podle otázek obžalovaným je
závislý a zaujatý. Údajně nezávislý soud je v jižní Africe.

Podle Zdechliny a mnoha politiků koalice je Jidáš, pardon, hošánek
Lipánek profesionál, dle staré Pekařky je to konstruktivní politik, dle
jiných vynikající politik…

USA končí s Ukrajinou a připravují se na válku s Čínou…

Irsko zavádí přísný zákon o nuceném očkování a izolaci.

Od roku 2012 přibývá arktický led. Mimochodem v tomto roce začalo
letní počasí o dva měsíc později a mrznout začalo o víc než měsíc
dopředu. Takže v sedmdesátých letech, kdy se mluvilo o
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ochlazování- době ledové, odpovídá víc vědeckým prognózám než
jakési nesmyslné oteplování. Opravdu se planeta roztaje?

V EU byl v roce 2022 uspořádán virtuální galavečer, kterého se
zúčastnilo jen šest lidí a stál 387 tisíc eur. Jeden z mnoha příkladů,
jak se v EU „hospodaří“…

Ve Švédsku chtějí zachycovat a ukládat CO2. Přispěje na tento
nesmysl i EU. Nesmyslná šílenost bude stát 36 miliard švédských
korun. V atmosféře jsou necelá čtyři promile CO2. Když otevřete
láhev sodové vody / v Brně sodovky/, CO2 se začne uvolňovat a
vyprchá. Jak jej chtějí zachycovat a ukládat? Vzpomínáte si jak v
Kocourkově chytali do pytlů světlo?

Miroslav Petr
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